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VERSLAG 

 

Betreft   : KNVI Bestuursvergadering  

Datum   : Donderdag 15 februari 2024  

Tijd   : 19.30 uur start tot 22.00 uur 

Plaats   : Online via Teams  

 

Aanwezig  : Wouter Bronsgeest, Thomas Bouman, Tom Dalderup, Rian van Heur, Auke de Jong, Eric  

    Kokke en Sandra de Waart 

Afwezig  : Paul Baak en Jitze Vellenga 

 

1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 

 Wouter opent de vergadering. Rian vertelt dat zij stopt als bestuurslid per de voorjaars-ALV. Zij zal 

zorgen voor een warme overdracht.  

a) Verslag bestuursvergadering 18 januari 2024 

 Het verslag is goedgekeurd en kan op de website worden geplaatst 

b) Actielijst 

 

22/03 

Geschiedenis KNVI uitgebreider op de site; Rian heeft nieuwe tekst gestuurd naar online. 

Rian doet nog een check i.v.m. de tekst geschikt voor Wikipedia.  

22/22 Uitwerken van veranderen regio's naar een andere vorm; staat nog open 

23/24 Beoordelen overzicht opleiders t.b.v. Young Professionals project; vervalt 

23/45 Concept Super Tuesday op de agenda van de strategiesessie plaatsen.  

23/46 

SharePoint omgeving voor het bestuur inrichten; de prijs was te hoog; volgende 

vergadering 

23/47 

Samenwerking met KIVI re Young Talent prijzen op de agenda van de strategiesessie 

plaatsen.  

24/01 Rapport opleveren over de conversie van de YP-leden; staat nog open 

24/02 

Informatie openstandaarden delen met alleen leden bespreken tijdens strategiesessie; bij 

strategiesessie 

24/03 Scenario’s kostenmodellen; staat nog open 

24/04 Afspraak maken IT-Valley Veenendaal; staat nog open 

24/05 Adreslijst domein NGI-NGN opvragen; mail moet nog gemaakt worden 

 

c) Mededelingen 

Er was voor deze vergadering geen ‘bestuursdraadje’ met aanvullende bijzonderheden. 

 

2. Projecten 

1e maand van elk kwartaal worden deze met een verslag besproken.  

a) Concept eindrapportage Young Professionals 

Wouter heeft de rapportage opgesteld ter attentie van  Stichting Competens. Wij hebben veel 

gedaan. De conversie naar volledig lidmaatschap wordt nog berekend. Dubbele slide moet 

verwijderd worden. Wouter stuurt de definitieve versie naar Joep Frijdal. Hij zal aan hem  vragen of ze 

ook een moment willen om er speciale aandacht aan te geven en nog meer te bespreken. Zo’n 

moment zouden we ook kunnen verbinden met de aanvraag voor de Digital Library. Thomas zou alle 

kopjes uit willen lijnen en hij zou ook de bedragen afronden op hele getallen. Tom vindt de aantallen 

niet helder. SDG’s ook benoemen in dit stuk.   

Rian: geautomatiseerde marketing is ook de basis geweest voor alle leden. 

Thomas adviseert één slide met tabelletje met het totale verloop. 

Wouter zal de aanvullingen verwerken. 
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b) PE-punten 

Wouter is bijna rond. Isaca wenst een gezamenlijk event.  Er komt een persbericht en een moment 

om digitaal samen te ondertekenen.  

  

c) ASL-BisL 

LinkedIn company page is verwijderd. Maurits is druk bezig met de website van openstandaarden.  

 

d) Vermarkten nieuwsbrief Ron Onrust 

De niet betalende abonnees zijn los gekoppeld. Deze krijgen af en toe een reminder. 

Er zal meer marketing op gemaakt worden. 

  

e) Herstructurering vereniging 

- 

 

f) Project ‘Landkaart’  

 Het manifest is rondgestuurd. In juni organiseert de OD weer  de OD Kwaliteitsawards. 

  In dat event willen we een lans breken voor het vak van de IP.  Wouter heeft de finale versie van het 

manifest ‘Informatieprofessionals voor de Overheid’ rond gestuurd. Gevraagd wordt aan iedereen om 

nogmaals te reageren. Actie 24/06 Allen 

Wouter zegt dat de content van OD ook gedeeld kan worden. Wouter vraagt of er een makkelijke 

manier is om de content van de OD via KIA te delen. Eric noemt dat de artikelen van OD direct na het 

verschijnen van het blad gratis online leesbaar zijn. Hierdoor is er geen reden om lid te worden van 

de OD. Dit moet opgelost worden.  

Geld gekregen van KIA om deze specifieke artikelen te delen nadat ze in de OD zijn gepubliceerd. 

Actie 1 - Artikelen op KIA afspreken met Asha Actie 24/07 Wouter  

Actie 2 – Waarom staat onze content online, zodra het gepubliceerd is.  Wij zijn de eigenaar. Wouter 

stemt met Asha af. Na 3 maanden zou wel mogen. Actie 24/08 Wouter  

 

 

3. KNVI events 

a) Het grote KNVI event 7 november 2024 

De bestuursvergadering van 7 november is naar 14 november verplaatst. Deze zal via Teams 

gehouden worden. De vergadering van 12 december zal live gehouden worden.  

De ALV is live op 7 november. 

 

b) Srvisiondays 17 april 2024 

De cijfers wordt doorgenomen. Er wordt weer een afspraak met Robert gehouden. 

Wouter zal op Srvisiondays staan. Hij wil de beleidsraad aanschrijven met de vraag wie er wilt staan 

namens de bestuurders op SrVision. Actie 24/09 Wouter Er zal ook een Verleun-Brood staan.  

 

c) IT-infradag 15 mei 2024 

Deze wordt gehouden in de OBA. De line-up is bijna rond.  

Sandra noemt de gadgets. Post-it zijn besteld. De bierviltjes worden besteld.  Voor het gadget 

Multikabel is geen  budget maar het is een goed initiatief. De kosten zullen verdeeld worden.   

  

d) Super Tuesdays 

De Super Tuesday van februari had veel deelnemers. De toekomstige moeten ingevuld worden.  

 

f) Overige events  
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 Tijdens de VOGIN IP lezing op 18 april zal Erik op de KNVI stand staan.  

Op 22 en 23 maart is de nationale Carrièrebeurs. Wij hebben een barterdeal. 

Afgesproken wordt dat de beursaanbieding 30% korting is.  

De flyer heeft als achterkant reclame voor Srvision 

 

4. Bestuurlijke zaken 

a) Ledenaantallen: eraf en erbij sinds vorige bv & output exit script  

Nieuwe leden vanaf 18 januari t/m 14 februari 2024: 11 

Nieuwe leden vanaf 1 januari t/m 14 februari 2024: 13 

 

Opzeggingen leden vanaf 18 januari t/m 14 februari 2024: 14 

Opzeggingen leden vanaf 1 januari t/m 14 februari 2024: 20 

 

Aanmeldingen medewerkers onder institutionele leden: 22 

 

b) Nabespreking beleidsraad 8 februari 

Sandra, Paul en Rian waren aanwezig.  

Gevraagd is waarom er weinig events op de kalender staan. De algemene tendens is dat er al zoveel 

aanbod is. Daarnaast wordt er tussen bestuurders onderling weinig  events gekoppeld.  

Niet iedereen begrijpt waarvoor de beleidsraad en de bestuurdersdag is.  

Nieuwe bestuurslid IT Recht Gabriella Speijer.  

Er is spontaan een groepje  gevormd die een voorstel zal maken om de doelstelling van de 

beleidsraad beter te formuleren. 

 

c) Voorbereiding bestuurdersdag 6 juni 2024 

Idee voor de activiteit is ‘Appreciative Inquiry (waarderend onderzoeken). Succes noemen en 

vervolgens te onderzoeken wat de grondslag van het succes was en hoe kunnen we dit vaker van 

toepassing laten zijn. 

Er zal in de aanloop naar de bestuurdersdag een paar keer de informatie gedeeld worden.  

 

d) IG’s  

Auke heeft contact gehad met Robert Twist die de IG AI wil oprichten.   

Het bestuur spreekt haar steun uit. Op de ALV zal deze geagendeerd worden.  

De wervingstekst voor bestuursleden bespreken Sandra en Auke. 

Jolanda Termaten is een contact van Wouter. Auke zal haar benaderen. 

 

Wouter noemt dat de maand van digitale fitheid start op 1 maart. In het midden van de maand is er 

een bijeenkomst in mediapark. Op 1 maart zijn Auke en Eric aanwezig zijn. De andere zal in de harde 

kernapp gevraagd worden.  

 

e) Jaarplan 2024 

Iedereen zal ambities en highlights aanleveren voor de aanleverdatum strategiesessie (6 maart 2024). 

Actie 24/10 Iedereen 

 

f) Vooruitkijken bestuurssamenstelling  

Thomas geeft aan zijn termijn niet vol te maken.  

Wouter en Sandra maken de vacature voor de volgende nieuwsbrief. Actie 24/11 Wouter 
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5. Community 

a)  Website en forum 

Er zitten podcasts in de pijplijn 

 

b) Samenwerking partners. 

- 

6. Financiën 

a) Geen ingekomen stukken   

We wachten op dit moment op de jaarrekening. 

 

7. Strategische partners/relaties  

Wacht nog steeds op contract met nationaal archief; 

  

8.  Marketing & Communicatie  

a) Persbericht/publicaties 

- 

b) Rondje ledenwervingsacties van de afgelopen maand 

Sandra is actief geweest op LinkedIn en heeft veel contacten toegevoegd. 

 

9. Algemene punten ter besluitvorming  

a)  - 

 

 

11. Evaluatie vergadering 

a) Wat ging goed wat kan beter – bestuur 

Eric vindt live fijner. 

Efficiënt 

 

Besluitenlijst verenigingsbestuur KNVI 2024 

 Besluit Datum 

24/1 Het bestuur beëindigt het project ‘Young Professionals’ 18-01-2024 

24/2 Het bestuur gaat akkoord met de subsidieaanvraag van Stichting Competens 18-01-2024 

 

Draadje voor de bestuursbijeenkomst van 15 februari 2024 

Er was geen draadje 


